



Glorifying God, Edifying People 崇聖敬道 榮神益人

2018-2019 年度家長通告(98B)
有關中四級愛、信班 - Career Live 職業體驗活動事宜

各位親愛的家長：

本校一向著重學生對升學前路之規劃，透過探索不同工作世界的實況，了解個人能力、興趣與未來大學選科關係。故本校擬與聖雅各福群會合辦一個職業體驗活動，認識不同職業的工作性質及前景。有關活動詳情如下：

日期	：	2019 年 3 月 16 日(星期六)
時間	：	8:00AM- 12:30PM
集合地點	：	學校小食部
活動地點	：	灣仔堅尼地道 100 道-聖雅各福群會
解散地點	：	灣仔港鐵站
對象	：	四愛、信班
內容	：	模擬工作場景體驗活動、行業介紹、小組解說
費用	：	\$70 (已包括旅遊車費用及活動費)

請於 3 月 1 日(星期五)或之前簽署電子通告，所需費用將於學生「智能卡」戶口中扣除。如有任何查詢，請致電 2372 0033 與歐萬紅老師聯絡。

祝
主恩滿溢

基督教中國佈道會
聖道迦南書院校長
徐潮妹謹啟

二零一九年二月一日

回條
有關中四級愛、信班 - Career Live 職業體驗活動事宜

敬覆者：

本人已知悉家長通告(98B)的內容，並同意以學生「智能卡」戶口收取所需費用\$70。本人亦會督導子女準時出席。

此覆
基督教中國佈道會
聖道迦南書院校長

家長簽署： _____
家長姓名： _____
學生姓名： _____ ()
學生班別： _____
簽署日期： _____



Glorifying God, Edifying People 崇聖敬道 榮神益人

2018 – 2019 Circular to Parents (98B)

Matters on the ‘Career Life’ Experiential Workplace Activity (4 Love and 4 Faith)

1 February 2019

Dearest parents,

Career and life planning is an important aspect of any child’s personal development. I am delighted to inform you that our Career Guidance Committee has jointly organized an experiential workplace activity with St. James’ Settlement for our S4 students. The aim of this activity is to provide a platform for students to gain practical knowledge of their skills, abilities, and interests. Through different job experiences, students will learn more about the nature of the role and its industry and therefore, be better educated to select university courses for their chosen careers. Details of the activity are as follows:

Date	: 16 March 2019 (Saturday)
Time	: 8:00 a.m. – 12:30 p.m.
Gathering Place	: Tuck shop, G/F
Activity Venue	: St. James' Settlement Jockey Club Social Services Building (Kennedy Road)
Dismissal Place	: Wan Chai MTR station
Target	: 4 Love & 4 Faith students
Fees	: \$70 (The fee has included tourist bus fee and activity fee)
Contents	: Experiential Workplace Activity, Job introduction and Group presentation

Please sign the reply slip via eClass app on or before 1 March (Friday). Should you have any queries, please contact Ms Au Man Hung at 2372-0033.

In the Lord’s service.

Tsui Chiu Mui
Principal
ECF Saint Too Canaan College

Reply Slip

Matters on the ‘Career Life’ Experiential Workplace Activity (4 Love and 4 Faith)

Dear Principal,

I acknowledge the receipt of Circular to Parents (98B) and my child will participate in the activity and I will pay for the fee of \$ 70 via the Smart Card System.

Parent’s Signature: _____
Parent’s Name: _____
Student’s Name: _____
Class: _____ ()
Date: _____